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Abstract (en)
[origin: DE4206607A1] Proposed is a yarn feed device designed to feed yarn to textile machines. In order to ensure optimum control of the yarn
feed, even when more than one yarn is being fed, the device has a yarn-storage drum (5) which is integral with the rotor or armature of the drive
motor, the circumference of the drum comprising a mesh (29) of criss-crossed wires. In order to be able to control the tension in the yarn between
the feed device and the user machine, a yarn-tension sensor (8) is fitted, mechanical deflection of which produces an electronically actuated
adjustement of the drive motor.

Abstract (fr)
Il est proposé un distributeur de fil servant à amener du fil dans des machines textiles. Afin de réaliser une régulation optimale du transport de
fil également pour plusieurs fils, ledit distributeur de fil présente un tambour d'accumulation (5) fait d'une seule pièce avec le rotor du moteur de
commande et présentant sur sa circonférence un treillis (29) de fils de fer disposés en X. Pour la régulation de la tension du fil de la machine
consommant le fil, il est prévu un capteur de la tension du fil (8) dont la déviation mécanique provoque un réglage électronique du moteur de
commande.
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